
 ZAPISNIK 

s 12.sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline održane 19. rujna 2023. godine u Gradskoj 

vijećnici s početkom u 19,00 sati. 

PRISUTNI: 

VIJEĆNICI GRADSKOG VIJEĆA: 

1. BRIGITTE BERULEC 
2. DARKO BISTRIČKI 
3. MARIO DUKARIĆ  
4. ZORAN FUČKAN 
5. MAKSIMILIJAN JAREC 

6. ŽELJKA JAREC BUKAL 
7. EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK 
8. MLADEN JURIŠKOVIĆ 
9. RENATA KOBER 
10. MARIJA KRALJ 
11. JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ 
12. BERISLAV RATKAJEC 
13. MARICA REMENAR 
14. IVICA SAMBOL 
15. ANICA TRCAK 

 

OSTALI PRISUTNI: 

Hrvoje Košćec – gradonačelnik 

Mirjana Hranjec Banovec – zamjenica gradonačelnika 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove 
Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno – komunalne djelatnosti 
i zaštitu okoliša 
Vlasta Kašnar – Viši savjetnik za proračun i financije 
 
 
Saša Sever – Direktor Zelina-plina 
Vjeran Antolković – Direktor Zelinskih komunalija 
Željko Buković – vijećnik Županijske skupštine Zagrebačke županije 
Antonija Pršec -  Radio Sveti Ivan Zelina   
 
Darko Bistrički, predsjednik Gradskog vijeća pozdravio je sve prisutne  i konstatirao da je sjednici 

nazočno 15 vijećnika. 

 

Dnevni red kakav su vijećnici primili uz poziv za sjednicu daje na glasovanje i  Gradsko vijeće Grada 

Svetog Ivana Zeline jednoglasno  usvaja slijedeći 
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DNEVNI RED: 
 

1 .   Izvješće Mandatne komisije 
2 .   Usvajanje  Zapisnika s 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 
3 .   Aktualni sat 
4 .    Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika za razdoblje 

01.01.2023. do 30.06.2023. godine 
5 .   Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 

razdoblje 01.01.2023. do 30.06.2023. 
6 .   Donošenje Odluke o davanju mišljenja o Konačnom nacrtu Strategije razvoja Urbane 

aglomeracije Zagreb za razdoblje do kraja 2027. godine i Konačnom nacrtu Akcijskog plana 

Strategije razvoja Urbane aglomeracije Zagreb za razdoblje do kraja 2027. godine 

7 .   Donošenje Odluke o sudjelovanju roditelja u cijeni programa u Dječjem vrtiću „Proljeće“ 
8 .   Donošenje Odluke o sufinanciranju programa predškolskog odgoja i obrazovanja u 

dječjim vrtićima kojima Grad Sveti Ivan Zelina nije osnivač 
9 .   Donošenje Odluke o uključivanju u Program „Gradovi i općine-prijatelji djece“ 
1 0 .   Donošenje Odluke o osnivanju Dječjeg gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 

 

Točka 1. 

Izvješće Mandatne komisije 

Predsjednik Mandatne komisije Berislav Ratkajec podnio je  
 

IZVJEŠĆE 
 

I. 
Mandatna komisija je utvrdila da su vijećnici Damir Cvrlja i Miroslav Gjurašin sukladno članku 

79. Zakona o lokalnim izborima („Narodne novine“, br. 144/2012, 121/2016, 98/2019, 42/2020, 
144/2020, 37/2021, podnijeli zahtjev za stavljanje mandata u mirovanje iz osobnih razloga. Oba 
zahtjeva su zaprimljena 17.07.2023. godine te im stoga s navedenim danom počinje teći mirovanje 
mandata. 

 
U članku 81. stavku 3. Zakona o lokalnim izborima propisano je da člana predstavničkog tijela 

izabranog na kandidacijskoj listi dviju ili više političkih stranaka zamjenjuje neizabrani kandidat s iste 
liste s koje je izabran i član kojem je mandat prestao ili mu miruje, a određuju ga političke stranke 
sukladno sporazumu, odnosno ako sporazum nije zaključen, određuju ga dogovorno, a ako ne postignu 
dogovor, zamjenjuje ga prvi sljedeći neizabrani kandidat s liste. O sklopljenom sporazumu kao i 
postignutom dogovoru političke stranke dužne su obavijestiti nadležno upravno tijelo jedinice. 

 
Mandatna komisija je utvrdila da su dana 17.07.2023. godine zaprimljeni dopisi HRVATSKE 

DEMOKRATSKE ZAJEDNICE I HRVATSKE STRANKE UMIROVLJENIKA kojima obavještavaju Upravni odjel 
za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika da su postigli dogovor da dosadašnje vijećnike Damira 
Cvrlju i Miroslava Gjurašina u Gradskom vijeću Grada Svetog Ivana Zeline zamijene Marica Remenar i 
Ivica Sambol.  

Slijedom navedenog, Mandatna komisija konstatira da Marica Remenar i Ivica Sambol imaju 
sva prava i dužnosti vijećnika Grada Svetog Ivana Zeline te da su od 17.07.2023., započeli s obnašanjem 
dužnosti gradskog vijećnika. 

 
II. 

Mandatna komisija predlaže Gradskom vijeću Grada Svetog Ivana Zeline da prihvati ovo 
Izvješće. 
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Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog na stavljen  na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno 
je donijelo  

Z A K LJ U Č A K 
 

I. 
Prihvaća se Izvješće Mandatne komisije. 

 
II. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a zajedno s Izvješćem Mandatne komisije 
objaviti će se u “Zelinskim novinama”, službenom glasilu Grada Sv. Ivana Zeline. 
 
 
Nakon usvojenog Zaključka  predsjednik Darko Bistrički izgovara prisegu koja glasi: 
 
 “Prisežem svojom čašću, da ću dužnost vijećnika u Gradskom vijeću Grada Svetog Ivana Zeline 
obavljati savjesno i odgovorno,  i da ću se u svom radu držati Ustava Republike Hrvatske, zakona i 
Statuta Grada Svetog Ivana Zeline, te da ću se zauzimati za svekoliki napredak Republike Hrvatske i 
Grada.”   

 
te proziva pojedinačno nove članove Gradskog vijeća Maricu Remenar i Ivicu Sambola, a isti nakon što 
su prozvani, ustaju i izgovaraju ”Prisežem”. 

 
 

Točka 2. 
Usvajanje  Zapisnika s 11.  sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 

 
Zapisnik su vijećnici primili uz poziv za sjednicu, na isti nije bilo primjedbi, isti je dat na glasovanje i 
Gradsko vijeće jednoglasno je usvojilo  
 

Zapisnik s 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline održane 19. lipnja 2023. 
 
 
 

Točka 3. 

Aktualni sat 
 

1. Eva Jendriš Škrljak: - pozdravlja sve prisutne 
 
Pitanje koje se provlači od ljeta je pitanje upisa djece u dječji vrtić; mi znamo prema svim izvještajima 
da je u dječji vrtić ove godine upisano 53-oje djece, 57-ero ih je ostalo neupisano koji su imali sve 
uvjete za upis, a još 89-ero djece nije ispunjavalo u potpunosti uvjete. Danas isto tako znamo da se 
struktura obitelji promijenila i da mlade obitelji većinom žive sami, da bake i djedovi dulje rade nego 
prije tako da ne mogu čuvati tu djecu i sad nastane pitanje kuda s tom djecom? Isto tako znamo da 
smo dobili sredstva EU za novi dječji vrtić sa 196 mjesta koji će biti gotov ako sam dobro zapamtila 
negdje za 2-3 godine, a što te 2-3 godine ? Isto tako iz onog Vašeg izvještaja je bilo vidljivo da pada 
porez na vikend kuće što znači da nam se doseljuju neki ljudi. Koja je struktura tog stanovništva, da 
li su to penzioneri, da li su to ljudi sa mladim obiteljima i koliko djece mi sljedeće godine možemo 
očekivati da se neće upisati u dječji vrtić? Osobno mislim da Grad koji se hvali brojem doseljenih 
stanovnika, da Grad koji želi biti Grad-prijatelj djece, treba osigurati i uvjete za tu djecu. Moj je 
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prijedlog da pronađemo neko rješenje u tom prijelaznom razdoblju odnosno da neke gradske 
prostore, odnosno prostore koji su u vlasništvu Grada prilagodimo određenom broju djece kako ne 
bi roditelji svako ljeto ili jesen  dočekivali s grčem u želucu kome i gdje ostaviti djecu ili jednostavno 
dati otkaz i brinuti se doma za djecu. Jedno od tih mjesta za koje ja mislim je dom u Sv. Heleni koji 
ima 600 kvadratnih metara i koji mislim da bi se mogao prilagoditi i da je pozicijski jako dobar u te 
svrhe jer imamo industrijsku zonu i izlaz na cestu. Nemojte mi samo odgovoriti da Grad nema novaca 
za tako nešto, gledala sam i rashode i raspodjelu istih i mislim ako ima volje i želje da ćemo novce za 
to naći. To bi bilo moje pitanje. Znači, kako riješiti broj neupisane djece u dječji vrtić i kako riješiti da 
nam se to iz godine u godinu ne povećava dok ne izgradimo svoj vrtić. 
 

2. Drugo pitanje bi se odnosilo na nadzorne odbore, konkretno jedan Nadzorni odbor, a to je 
Nadzorni odbor Zelina plina. Možete li mi Vi objasniti ili naše pravne službe po kojem to Zakonu o 
trgovačkim društvima treba Društvo koje ima temeljni kapital 20.000 kuna i 5 zaposlenih i koji 
posluje zadnje dvije godine s gubitkom i to neto gubitkom od 30.000 eura i neto ……. od minus 7,1 
%,  ima zakonsku osnovu za Nadzorni odbor?  
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Odgovor na prvo pitanje; da, svjesni smo da se struktura obitelji promijenila i svjesni smo da je sve veća 
potreba za dječjim vrtićem. 
Prije nekoliko godina, sada već možda i desetak, u našem dječjem vrtiću nije uopće postojala jaslička 
skupina. Tek unazad deset godina su otvorene jasličke skupine što je zapravo povećalo broj djece za 
dobrih 50 %. I malo po malo vrtići su se punili, do unazad dvije godine mi smo imali još uvijek slobodnih 
mjesta i zapravo mi jesmo razmišljali o izgradnji novog vrtića, međutim nije bilo raspoloživih natječaja 
za sufinanciranje iz EU fondova.   
Vrtić u Donjoj Zelini je trenutno u fazi projektiranja i plan je da se projektna dokumentacija završi 
negdje do veljače, to je nekakav ugovoreni rok, nakon toga bi išlo raspisivanje natječaja za izgradnju. 
Što znači da još otprilike godinu i pol imamo situaciju da neće biti završen vrtić u Donjoj Zelini. Rješenje 
koje smo dogovorili je načelna suglasnost za proširenje vrtića u Blaževdolu gdje će u roku slijedećih 4-
6 mjeseci biti omogućen smještaj za još 3 odgojne skupine, što znači da bi se sva trenutno neupisana 
djeca upisala u vrtić u Blaževdolu.  
Što se tiče doma u Heleni, ja bih volio da vi otiđete tamo i vidite kako on izgleda, tu se ne radi o manjoj 
investiciji, tu se radi o gradnji potpuno novog objekta. Od temelja do krova, možda je jedino temelj 
nešto što je tamo čvrsto i stabilno, krovište je blago rečeno improvizacija. Prema tome, smještati djecu 
u takav prilagođeni objekat  za mene je apsolutno neprihvatljivo. A što se tiče dugoročnog plana, da, 
dom u Svetoj Heleni je zamišljen kao budući vrtić, ali sigurno neće biti završen prije nego se završi vrtić 
u Donjoj Zelini.  
Nisam rekao da nemamo novaca, ali da bi se taj dom priveo svrsi trebamo napraviti kompletnu 
projektnu dokumentaciju i onda napraviti kompletnu izgradnju što nisu zanemariva sredstva. Mogu 
procijeniti da se radi o minimalno milijun eura. Međutim, vjerujem da ćemo s ovim rješenjem u 
Blaževdolu  riješiti potrebe za sljedeću godinu.  
 
 
Što se tiče drugog pitanja, Nadzorni odbor Zelina plina, svako trgovačko društvo može imati Nadzorni 
odbor. Ja bih se sjetio nekog Vijeća prije možda 7,8 ili 9 godina, vremena kad Zelina plin nije imao 
nadzorni odbor. I upravo je na inzistiranje nekih članova Gradskog vijeća …. Zapravo ne… Mislim da je 
postojao nadzorni odbor ali mislim da je brojao tri člana. Znači, još od osnivanja trgovačkog društva. I 
onda je na jednom Gradskom vijeću bio zahtjev dijela gradskih vijećnika DPS-a da se broj tih članova 
nadzornog odbora poveća na 5, s time da članovi nadzornog odbora ne dobivaju naknadu. Da li postoji 
potreba? Pa vjerojatno i ne postoji s obzirom na opseg, ali ja bih tu otvorio možda još jednu temu. 
Zelina plin koju ste Vi zapravo otvorili, a to je da Zelina plin već dvije godine posluje sa minusom. Kad 
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sam ja to govorio prije 3,4,5,6 godina da će se to desiti, onda je upravo najveća kritika dolazila od strane 
HDZ-a, da je to jako profitabilno poduzeće, da će nam plin poskupiti i sve ostalo. Jednostavno, količina 
plina koja prolazi kroz plinsku mrežu i količina potrošnje na području grada nije dovoljna da se pokriju 
troškovi funkcioniranja Zelina plina  odnosno negdje se vrti oko pozitivne nule s time da svaki gubitak 
plina uzrokuje probleme. Dodatni problem je nastao u trenutku divljanja cijena plina kad je Zelina plin 
bio prisiljen gubitke u mreži platiti po tržišnoj cijeni plina koja je bila desetak puta veća nego što je to 
bila inače redovna cijena. Odlukom Vlade svi distributeri plina su zadnjih mjeseci kupovali plin po 
zaštićenoj cijeni, cijeni za kućanstvo što je onda zapravo i pomoglo da taj gubitak nije narastao. 
E sad, ne znam koliko se razumijete i koliko znate kako se određuje cijena za distribuciju plina, te cijene 
određuje HERA. I bez obzira što Zelina plin već nekoliko godina pokušava ishoditi povećanje te mizerne 
naknade, ne zato da bi imala profit nego samo zato da se zadovolje osnovni troškovi, HERA iz godine u 
godinu ne da ne povećava, nego čak  i smanjuje te naknade. Sad, dalo bi se tu diskutirati kome je u 
interesu uništiti male distributere ali je činjenica da je distribucija plina i taj posao sve veći problem i 
teret ne samo Zelina plinu nego i svim ostalim distributerima na području Republike Hrvatske. Ovaj 
problem koji Zelina plin ima, a usuditi ću se reći imaju i svi distributeri na području Republike Hrvatske. 
Sad da se vratimo na Nadzorni odbor, on je tu oduvijek, razmotriti ćemo ideju da li je uopće potrebno 
da on postoji i da li je potrebno da bude svih pet članova.      

 
 
 
2. Jasna Novaković – Marković: - pozdravlja sve prisutne  
 
Nadovezati ću se na prvo pitanje vijećnice Eve Jendriš Škrljak; kao što ste i sami naveli gradonačelniče 
u svojem izvješću o radu, da je Grad posljednih godina među vodećim gradovima po broju doseljenog 
stanovništva što sa sobom donosi i potrebe roditelja za dostupnost dječjih vrtića. Naravno sjajna je 
vijest što su nam dodijeljena sredstva za izgradnju novog vrtića. No dok se novi vrtić ne izgradi djeca 
rastu. Ja imam podatak da će biti dvije odgojne jasličke skupine  dodatne, Vi ste rekli tri, ja sad ne 
znam… 
 
Hrvoje Košćec: 
Ukupno … 
 
Jasna Novaković Marković: 
 
…da, ali to su jasličke skupine do tri godine. Što je sa djecom od tri godine na dalje? Dogodilo se da 
među ovih 50-ero koji su imali pravo neupisane djece neke mame su morale dati otkaz i ostati sa 
djecom, jer nisu imale druge mogućnosti, neke su zbrinule svoju djecu na čuvanje u igraonicu koja je 
tu na našem području. Moje je pitanje; da li postoji mogućnost , ja mislim da postoji da Grad 
sufinancira program igraonice za čuvanje djece ili ako se smatra da ne bi se trebale igraonice kao 
takve financirati, da li postoji mogućnost da se roditelji sufinanciraju? 
Jer npr. imam podatak da po jednom djetetu čuvanje u toj igraonici je 200 eura. 
Još bih htjela napomenuti da Breznički Hum koji je Općina puno manja nego naš grad sufinancira 
čuvanje djece izvan vrtića koja nisu upisana, a imali su sva prava, ali zbog kapaciteta kojeg nisu mogli 
osigurati sufinanciraju taj dio.  
 
Hrvoje Košćec: 
Nisam siguran da li Općina Breznički Hum uopće ima vrtić?    
 
Jasna Novaković Marković: 
Ne. 
 
Hrvoje Košćec: 
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Obzirom da nemaju dječji vrtić odlučili su da će sufinancirati igraonice. Ja osobno nisam kategorički 
protiv što se tiče igraonica, međutim pitanje je programa po kojem se nešto radi. Znači, svi vrtići se 
nalaze pod paskom Ministarstva znanosti i obrazovanja i svi vrtići moraju imati licencirane programe i 
moraju po njima raditi. Igraonice su nam totalno van kontrole. Ja sam uvijek mišljenja da bi trebalo 
zastupati licencirane, verificirane programe koje provode vrtići. Ova situacija sa vrtićima nije problem 
samo u Zelini, čuli ste da je to problem i u svim ostalim gradovima, i u gradu Zagrebu i u drugim 
gradovima Zagrebačke županije, ali neke stvari se ne mogu riješiti preko noći.  
Ako ste bili na prezentaciji projekta novog dječjeg vrtića onda ste recimo mogli vidjeti da je od naše 
prijave na natječaj prošlo četiri ili pet mjeseci do odluke o financiranju. Pa je onda prošlo gotovo četiri 
mjeseca da nam stigne ugovor iz Ministarstva na potpis, pa onda ex ante provjera za plan nabave, 
projektiranje i svega ostalog. Da je naša država tu malo „fletnija“ mi smo već sad mogli biti u fazi 
izgradnje, pa onda ovaj problem ne bi bio odgođen za godinu i pol nego bi bilo i puno ranije. Da ne 
kažem da su ti natječaji najavljivani puno ranije.  
Vraćamo se opet na onu priču, da, možemo mi uzeti naš novac i potrošiti za sve što nam treba ili 
možemo biti malo strpljivi pa dobiti 2 miliona eura EU sredstava, a 2 miliona eura onda uložiti ili u 
infrastrukturu ili možda u još jedan vrtić možda godinu, dvije ili kasnije.  Tako da prihvaćam Vašu kritiku, 
ali neke stvari… 
S time da ću se vratiti, ideja vrtića u Svetoj Heleni nije nova, ona je razmatrana i prije dvije, tri godine, 
međutim radili smo analizu broja djece prema naseljima i onda je utvrđeno da  najveći broj djece 
upravo gravitira prema Donjoj Zelini.  I zato je Donja Zelina odabrana kao prvo sljedeće naselje u kojem 
se gradi vrtić, a Sveta Helena je vjerojatno onda sljedeća.  
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Poštovani gradonačelniče, kad iznosite podatke oni bi trebali biti istiniti, jer toliko smo dužni našim 
građanima. Izgleda da je Republika Hrvatska spora samo u slučaju Zeline. Evo čitam, Petra Škrobot iz 
Vaše stranke završila vrtić, gradi drugi, istim sredstvima. Čitam Panian, sredstva, vrtić za šest mjeseci 
će biti gotov, jedan je već gotov. Čitam Rugvica, HDZ, dva vrtića gotova. Evo, samo toliko. A Vi trebate 
isto tako znati, gledala sam Vašu emisiju, nedavno je bila, kad ste odgovorili „nećemo se valjda vraćati 
na Partizane i Ustaše“. E pa Vas molim, ili ćemo se vraćati ili se odlučite da se nećemo vraćati na 
Partizane i Ustaše, mene stvarno nije briga što je bilo prije 5 ili 7 godina jer nisam sudjelovala u 
političkom životu našega grada. Sudjelujem sad i boriti ću se za ljude da dobiju ono što imaju pravo i 
što ovom lijepom malog gradiću zapravo i pripada na rubovima grada Zagreba.    
 
Hrvoje Košćec: 
 
Ne bih se složio s Vama zato što ne možete prati ruke od stranke s kojom se ponosite. Prema tome, 
ako ste član Hrvatske demokratske zajednice i ako zastupate interese, i ako je ta stranka zastupala 
određene interese prije šest, sedam ili osam godina, onda se ne možete sad praviti kao da Vas nije 
briga i da Vas ne zanima što je prije bilo. Jer su to činjenice. Ja vjerujem da Vi danas imate drugačiji stav 
i drugačije mišljenje, ja to poštujem, ali ne možete zanemariti činjenicu da su se neke stvari događale i 
da je stav Vaše stranke bio potpuno drugačiji i da neke stvari koje smo možda mogli riješiti prije nismo 
mogli riješiti upravo zbog otpora. Mislim da nema smisla ova diskusija dalje. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Poštovani gradonačelniče, stranke vode ljudi i politike su se mijenjale. Ja sam dosljedna svojim 
demokršćanskim opredjeljenjima za razliku od Vas koji ste zastupali nezavisno mišljenje, pa ste 
zastupali mišljenje HNS-a, a sad zastupate mišljenje Fokusa. Tko ste Vi zapravo? 
 
Hrvoje Košćec: 



7 
 

 
Čini mi se da ste opet pobrkali; ja nisam nikad zastupao nezavisno mišljenje i da ste pažljivo čitali liste 
vidjeli bi da je uvijek pored mojeg imena bila markica stranke, a to što je bila nezavisna lista za Gradsko 
vijeće, to je nešto sasvim drugo. Ja se ni jedanput nisam kandidirao kao nezavisni kandidat, to da bude 
odmah jasno. 
I drugo, i HNS i Fokus danas su liberalne stranke, prema tome, ja sam liberal, i zastupam liberalne 
interese bez obzira kako se stranka zvala. Čast mi je da sam osnivač nove stranke koja je okupila mlade 
ljude, sposobne ljude, koji nisu opterećeni sa prošlošću. I nismo se bojali ići samostalni, i nismo išli pod 
kapu nekog velikog brata. 
Eto, vrtić Sveta Helena, sve divno , sve krasno, mnogi su radili vrtiće sa svojim sredstvima, ali natječaj 
je bio zajednički, isti za sve gradove i općine. Isti natječaj , isti rokovi prijave, da li neki gradovi i općine, 
kao Rugvica imaju neku vezu pa možda ranije dobe sredstva, ne bih u to ulazio. Mi danas dobijemo 
prijedlog ugovora, sutra odgovorimo da se slažemo sa prijedlogom ugovora i onda četiri mjeseca 
čekamo da dobijemo potpisani ugovor.  
Molio bih da bude jasno da u ni jednom trenutku Grad Sveti Ivan Zelina nije bio taj koji je na bilo koji 
način  opstruirao ili koga se čekalo da bi nešto napravio ili da bi mi gubili mjesec dva vremena radi bilo 
kakvog ugovora, a pogotovo kad se radi o vrtiću.  
Na kraju dana ponoviti ću, vrtić u Donjoj Zelini ide, u Sv. Heleni će ići, ali raditi paralelno dva vrtića je 
besmisleno, treba pričekati neki novi natječaj, ionako taj vrtić u Sv. Heleni ne bi mogao biti gotov prije 
ovoga u Donjoj Zelini, a ne vidim smisao zašto srljati u Svetu Helenu. I dalje stojim kod toga da je puno 
veća koncentracija djece u Donjoj Zelini.  
 
 

3. Brigitte Berulec: - pozdravlja sve prisutne 
 
Ja bih samo postavila pitanje, da li je možda previd ili nešto , predsjedniče Gradskog vijeća,  mi smo 
dobili naknadno materijale da se uvrsti u dnevni red 11. točka  dnevnog reda a to je: Prijedlog Odluke 
o izboru najpovoljnije ponude za prodaju poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske 
na području Grada Svetog Ivana Zeline, pa me zanima  što je sad sa tom točkom dnevnog reda? Ona 
je stigla kao dodatni materijal, nismo ga izglasali kao točku dnevnog reda. Čisto da pitam, da li je to 
moguće izvesti ili ne, i što ćemo sada napraviti? Ili ćemo pričekati sljedeću sjednicu da uvrstimo tu 
točku dnevnog reda?         
 
 
Dragutin Mahnet: 
 
Ako se vijećnici slože da se to uvrsti kao dodatna točka ja ne vidim problem. 
 
 
Darko Bistrički: 
 
Točno, to je moj previd. Zahvaljujem na ukazanom previdu. Uvrstiti ćemo nakon ove točke. Izglasati 
ćemo dopunu dnevnog reda ukoliko se vijećnici slažu. Ukoliko ne, prebaciti ćemo ga za iduću 
sjednicu.  
 
 
Brigitte Berulec: 
 
Nisam odmah vidjela kad smo izglasavali dnevni red, nego sam kasnije pogledala da mi  fali jedna 
točka dnevnog reda koju smo mi dobili. Dobro, ali idemo dalje na pitanje. 
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Moje pitanje je za gradonačelnika; gradonačelniče , da li Vas komunalni redar ili osoba koja je 
zadužena za obilazak grada Svetog Ivana Zeline redovito obavještava o stvarima koje bi trebalo 
popraviti, urediti, napraviti koje su od hitnosti ili važnosti a jedno od tih je primjedba roditelja u 
osnovnoj školi na gradskom igralištu iznad osnovne škole gdje željezna ograda, odnosno elementi 
željezne ograde, postoje i slike, odvojili od nosećih stupova, odvojili od  nosećih stupova i 
predstavljaju, ako ne opasnost za neke teže ozljede, roditelji su upozorili da se postavi pitanje što 
sad s tim, da li će se i na koji način to riješiti i isto tako da je oštećen električni ormarić na stupu isto 
tamo kod igrališta, da bi to trebalo pogledati i da bi to trebalo sanirati i riješiti. Ja vjerujem da je to 
jedan od prioriteta, pogotovo da ne dođe do teških tjelesnih povreda, pogotovo djece, onda ćemo 
se pitati zašto nismo postavili pitanja, zašto nismo to riješili i tko je nadležan. Ja mislim da bi 
komunalni redar to trebao vidjeti jer su itekako svi plaćeni za to da pogledaju i vode brigu oko toga. 
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Komunalni redari jesu na terenu i redovito se radi na rješavanju svih problema za koje znamo. Za ove 
elemente željezne ograde znamo, mislim da smo ih već deset  puta slagali i uvijek postoje genijalci koji 
ih uspiju ponovno i ponovno razvaliti. Osobno sam bio gore više puta, sve je popravljeno, ali očito se 
opet otvorila negdje rupa.  
Što se tiče elektro ormarića, on je bio predmet devastacije zadnjih 15 godina i što je on više dizan to su 
uvijek genijalci nalazili način da ga razvale na 3,4 metra. Prije dvije godine je promijenjen sustav, više 
se rasvjeta ne pali  na ormariću, nego se pali daljinskim putem iz sportske dvorane sa jednim uklopnim 
satom. Vidjeti ću da li je moguće taj ormarić u potpunosti ukloniti jer on gore zapravo nema nikakvu 
svrhu.  
 
 

4. Maksimilijan Jarec: - pozdravlja sve prisutne 
  
Da vam se obratim malo u vezi asfaltiranja; meni su podnesak podnijeli ljudi iz Brega Mokričkog , 
gospodinu gradonačelniku; ja ću sad pročitati o čemu se radi.  
Četiri obitelji koji skoro polovicu sela čine… „Obavještavam Vas o propustima stručnih službi grada 
prilikom asfaltiranja ceste kroz Breg Mokrički, dio ceste koji vodi do četiri kućanstva potpuno je 
isključen iz obnove, unatoč jakom oštećenju i suženju asfaltnog dijela u dužini  od tridesetak metara. 
Naime, širina stare oštećene ceste manja je od širine osobnog automobila te na tom dijelu uopće 
nije saniran iskop starog asfalta zbog polaganja nove vodovodne cijevi. Tako je udarna rupa po cijeloj 
širini kolnika ostala nesanirana. Zbog takvog stanja te suženja i oštećenja ceste prometovanje je 
otežano što predstavlja rizik oštećenja vozila. Prilikom uređenja ceste asfaltiranja vanjski su  nas 
izvođači radova izričito obavijestili da sve radove izvode isključivo prema nalogu i uputama gradske 
uprave. Posebno ističemo da je izvan utvrđene trase ceste utrošena znatna količina asfaltne baze za 
uređenje površina uz cestu koje nikako nisu mogle biti u planu obnove jer nisu u funkciji javne ceste, 
dok je dio ceste koji vodi do naša četiri kućanstva na kraju naselja ostao oštećen i nesaniran. Takvim 
postupkom stručne službe Grada Svetog Ivana Zeline nadležne za sanaciju nakon polaganja novih 
vodovodnih cijevi zloupotrijebile su svoj položaj i ovlasti raspolaganja javnim novcem i njegovim 
trošenjem. Niže potpisani predstavnici oštećenih kućanstava stoga traže od vas da istražite opisane 
propuste i naredite sanaciju opisanog dijela nesanirane ceste budući da mi činimo samo nešto manje 
od polovice svih stanovnika  naselja Brega Mokričkog. „  
Tu se potpisalo znači četiri kućanstva koji su na tom dijelu.   
  
Ja sam bio gore, išao sam to pogledati, to je stvarno istina, po meni trebalo se ljude koji tamo žive, 
da im se to asfaltira i da se proširi ta cesta i rupa od cijevi koja je polagana nije sanirana kak treba, 
bar da se stavio „flek“ asfalta kak se to inače radi kad ne ide novi asfalt, ali radi se stvarno o nekakvih 
25 metara ceste.  
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Isto tako sam se vozio neki dan po našem kraju, onda sam vidio da se čak asfaltiralo do jedne 
vikendice, gdje iznad vikendice nitko ne živi, pa mislim da nije baš onak… Drugo je kad netko ide  do 
vikendice da ima asfaltiran put, a drugo je kad četiri kućanstva gdje vjerojatno žive po dvoje, troje 
ljudi nema asfaltiran put i mora lupiti u grabu. 
 
A sad kaj se tiče vrtića, kolegica Jasna je mislila na period od dvije godine za sufinanciranje igraonice 
dok se vrtić ne izgradi. Sad imamo isto malu djecu koja bi trebala ići u vrtić, a s obzirom da u vrtiću 
nema mjesta pa mislim da bi bilo u redu da se takve igraonice koje postoje u Zelini da se sufinanciraju 
nešto jer teško je roditeljima plaćati, jer nisu baš plaće kak bi trebale biti s obzirom na poskupljenja 
koja su takva kakva jesu, ne našom krivnjom.  
 
Isto tako bi pitao gospodina gradonačelnika kaj se tiče saniranja klizišta kod gospodina Darka 
Pribanića, kako stoje tu radovi i da li će se to sanirati kako treba, on mi se isto javio vezano za to, 
čovjek ima i građevinsku dozvolu i uporabnu, mislim da bi se to trebalo iz ovih fondova koje je 
Zagrebačka županija dobila za saniranje da se sanira to čovjeku. T su neki slučajevi, ima slučajeva 
više, ali nam se ne jave svi ljudi sa tim problemima.  
I mislim da ipak nije u redu da se asfaltira podobnima a ne po nekakvim realnim potrebama.  
 
Hrvoje Košćec: 
 
Zanimljivo je da građani Vama pišu sa problemom, ali ne pišu da su dobili odgovor.  
Kad pričamo o Mokričkom bregu zaprimio sam taj dopis od četvero građana,   i oni su  dobili odgovor 
koji ću sada ponoviti; znači nije došlo do nikakvih nepravilnosti, sanacija ceste koja je napravljena kroz 
naselje napravljena je u sklopu sanacije obnove  od potresa, vraćanje ceste u prvobitno stanje. Taj dio 
ceste je projektiran, taj dio ceste je izveden. Što se tiče njihove dionice, ona nije 25  metara, nego se 
radi o 70 metara i taj dio dionice biti će saniran u sklopu sanacije cesta u sklopu Regionalnog 
vodoopskrbnog sustava, što znači da će cestu sanirati izvođač radova, konkretno u ovom slučaju 
Zagorje gradnja. I to je odgovor koji su stanovnici tamo dobili. Znači, nisu oni ničim zakinuti, nego će 
biti sanirano u sklopu drugog projekta.  
 
 
Što se tiče Vrtića, mislim da sam već rekao svoje mišljenje na temu igraonica. 
 
A što se tiče sanacije klizišta, ako ste išli tamo u Gornji Vinkovec, onda ste mogli vidjeti da se radi o 
privatnom zemljištu, privatnom klizištu gdje nema javnog puta. Prema njihovoj parceli vodi privatni 
put. Mi kao Grad ne možemo sanirati privatne parcele niti privatne probleme, a ono što smo riješili, a 
to sam rekao i gospođi Pribanić kad sam bio u Gornjem Vinkovcu, da će se sanirati problem dolaska 
veće količine vode s prometnice. Poanta je da je prošle godine ta prometnica asfaltirana, bila je 
makadamska, i više je vode završavalo u zemlji. Asfaltiranjem se desilo da je određena količina vode 
došla do njihovog privatnog puta i slijevala se kod njih u dvorište i iz tog dvorišta je lagano nastao 
problem sa klizištem. Taj dio je saniran, napravljena je rešetka cestovna i voda je odvedena da više ne 
ide u dvorište gospodina Pribanića. Taj problem smo riješili, tako da naši građani mogu biti zadovoljni. 
Jedan je problem riješen, drugi će biti riješen zaključno sa završetkom projekta Regionalnog 
vodoopskrbnog sustava.  
 
Maksimilijan Jarec: 
 
Gospodin Pribanić je rekao da  nije riješeno do kraja. I sami ste rekli da voda ide iz ceste na njegovu 
privatnu… 
 
Hrvoje Košćec: 
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Ne ide više.   Ja sam rekao gospođi Pribanić da se radi o privatnoj parceli, radi se o zemljištu koje je 
nasuto. Mogli bi sad diskutirati da li radovi na izgradnji i uređenju tog zemljišta napravljeni prema 
pravilima struke. Struka zna ako se negdje radi nasip da je taj nasip podložan klizanju. Nema nikakve 
škarpe, relativno je velik nagib terena, ali radi se o njihovoj privatnoj parceli. Bio sam tamo i dao sam 
nekakve smjernice kome da se obrate i na koji način da probaju najjeftinije riješiti problem klizišta na 
svojem zemljištu.      
 
 
 

5. Brigitte Berulec: 
 
Vezano za ceste i za te fondove, ono što sam iščitala da je 30,9 mil kuna povućeno iz Fonda 
solidarnosti za nerazvrstane ceste i odradili smo 11,8 km, to je prema podacima koji su  dostupni. 
Mene zanima koje su to ceste kojih je 11,8 km asfaltirano, koje su to ceste koje su napravljene i 
sređene vezano iz tog fonda, po kojem ključu i prioritetima, koliko je tih cesta ostalo i ko je osoba 
koja donosi odluku ili komisija o prioritetima i o cestama koje će se odraditi. Ali ja bi molila pisani 
odgovor, tako da gradonačelniče, u ovom trenutku ne morate odgovoriti nego tražim pisani odgovor 
čisto zbog podataka da imam točno navedene ceste da ih napamet ne pričam ili da ih zaboravim, da 
imam za kasnije, da vidim uvid i ako me neko pita da znam točno koja je cesta ili koja nije cesta i da 
možemo kasnije razgovarati da li će neka cesta ubuduće biti uređena, ali me zanima i da bude 
navedena osoba i po kojem ključu je i tko  to  odlučuje o prioritetima  sanacije tih cesta, pogotovo iz 
Fonda solidarnosti. 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Ja bih samo htio jednu stvar razjasniti; znači Fond solidarnosti je završen, zatvoren, i on više ne postoji. 
Prema tome, nema nekog budućeg Fonda solidarnosti osim ako se na neku nesreću ne desi ovaj 
nesretni potres radi kojeg je i Fond solidarnosti otvoren.  
 
Znači, sanirane su 23 nerazvrstane ceste, koje su bile pobrojane imenom i prezimenom u duljinama u 
kojima je rađena sanacija. Ja sam čak bio naveo oznake katastarskih čestica gdje se radila sanacija 
nerazvrstanih cesta. Dobiti ćete pisano izvješće. 
A u mome Izvješću je navedeno da ukupna duljina planiranih sanacija je iznosila 11,8 kilometara i to je 
onaj ugovor koji smo potpisali na 30 miliona kuna, međutim mi smo još uspjeli dodatnih 6 kilometara 
sanirati kroz program izravne dodjele također kroz EU sredstva, međutim, radi se o tim istim cestama 
samo što su neke dionice produžene.   
 
Rasprava je zatvorena. 
 
Darko Bistrički: 
Sa konzultacijama sa gospodinom Mahnetom, prema našem Poslovniku ne možemo više uvrstiti ovu 
točku dnevnog reda, pa ćemo nju prebaciti za iduću sjednicu, pa ostajemo pri ovih deset točaka 
dnevnog reda.   

 
 

 
Točka 4.  

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika za razdoblje 
 01.01.2023. do 30.06.2023. godine 

 
Gradonačelnik je ukratko pojasnio Izvješće koje su vijećnici dobili uz Poziv za sjednicu, osvrnuo se na 
nekoliko najvažnijih segmenata. 
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Otvorena je rasprava. 
 
Eva Jendriš Škrljak:  
 
Drago mi je da je Vatrogasni centar dobio, nekako ste ga zaboravili spomenuti ili je meni promaklo, 
uporabnu dozvolu. S obzirom da smo kasnili s radovima oko tri godine, zanima me kolika je ukupna 
cijena radova na Vatrogasnom centru. Prvotno je planirano 6,6 miliona s obzirom na sve što se 
događalo, mene zanima konačna cijena izgradnje Vatrogasnog centra.  
 
Ono što moram Vas i pohvaliti i zahvaliti, što ste konačno u trećem mandatu uspjeli shvatiti dobrobit 
sredstava bespovratnih EU a pogotovo nekakvih velikih i teških projekata kao što je obnova Muzeja, 
kao što je dječji vrtić u Donjoj Zelini i kao što je obnova ceste. O manjim projektima ne govorim, ovo su 
stvarno tri snažna projekta, ovo ostalo su sredstva EU ali Crveni križ, Udruga Srce ili Županija. 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Što se tiče Vatrogasnog centra dobiti ćete izvješće o ukupnim vrijednostima radova.  
Meni je drago da se Vi opet referirate samo na vrijeme otkad ste Vi gradska vijećnica, ali mi smo za EU 
fondove saznali još puno prije, pa smo EU fondove provodili još od 2014. godine pa nadalje sukladno 
svim natječajima koji su se pojavljivali. Pa,  čisto da podsjetim; digitalizacija kina, uređenje kina, 
energetska obnova zgrade gradske uprave, energetska obnova Pučkog učilišta, ali da ne nabrajam, 
pozivam Vas da malo pročitate izvješća sa bivših sjednica Gradskog vijeća jer povijest ovoga grada 
počinje prije 2021. godine.  
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Ja Vas molim da odlučite od kad počinje. 
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Ne, Vi se morate odlučiti jer Vi kažete da smo konačno sad shvatili za EU fondove a ja Vam navodim 
činjenice da su EU fondovi postojali i prije, da je Grad Sveti Ivan Zelina od 2014. koristio EU fondove, 
tako da nije uopće nikakav problem, mi jako dobro znamo što su EU fondovi i koristimo ih dugi niz 
godina, dapače koristiti ćemo ih i dalje.  
Za razliku od nekih prethodnih vlasti u ovom gradu koji iz pretpristupnih fondova nisu uspjeli povući 
ništa. 
 
A drugo, Vaš cinizam na temu projekta Udruge srce, Crvenog križa, ja ću Vas samo podsjetiti da je Grad 
partner na oba dva projekta, da je Grad sa značajnim financijskim sredstvima sudjelovao u izgradnji 
Zelinskog multifunkcionalnog centra, da je jedan od preduvjeta izgradnje Zelinskog multifunkcionalnog 
centra bila izgradnja ceste sa svom infrastrukturom iznad Vatrogasnog centra i da su gradski zaposlenici  
vrlo aktivno, da ne kažem u velikoj mjeri sudjelovali u pisanju projekta i u provođenju projekta i da je 
velik broj gradskih zaposlenika bio članovima projektnog tima na kompletnom provođenju, a da ne 
kažem da su stručne ekipe Grada   bile gore na svim koordinacijama nadzora i pružile stručnu pomoć 
obzirom da kolegice iz Crvenog križa zaista nisu građevinske  struke i zaista se ne razumiju u taj dio.  
 
A što se tiče Udruge Srce, ja Vam predlažem da odete do njih, da se informirate malo koju ulogu je 
imao Grad i ja osobno u provedbi njihovog projekta. Uzimam si za pravo određene zasluge da smo 
svojim aktivnostima vrlo aktivno i vrlo pozitivno pomogli da se svi ti problemi uspješno realiziraju.  
 
Brigitte Berulec: 
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Ja mislim da bi posebna rasprava trebala biti, vrlo zanimljiva i vrlo žustra kad bi pričali o bivšim, 
sadašnjim i prošlim vremenima i kada bi pričali tko je što napravio ili nije napravio, a pogotovo o 
povlačenju sredstava iz EU fondova. No međutim ovdje je rasprava danas o Vašem izvješću, ja sam ga 
čitala kao što uvijek čitam materijale, kao što čitam izvješća. Jedna rečenica mi je zapela za oko; ja bih 
Vas molila gospodine Mahnet ako mi možete reći godinu točnu kada su Mjesni odbori završili sa svojim 
mandatom. Koja je to godina bila? Da ja ne fulam godinu i da ne pogriješim.  
 
 
Dragutin Mahnet: 
 
Mislim da sam 90 % siguran da su zadnji izbori provedeni  2016. godine … 
 
 
Brigitte Berulec: 
 
I četiri godine mandata, to je 2020., više nije bilo izbora. 
 
 
Dragutin Mahnet: 
 
Istekao je mandat. 
 
 
Brigitte Berulec: 
 
Hvala Vam. Znači, rečenica, „Osim navedenih većih projekata koji oduzimaju jako puno vremena u 
pripremi dokumentacije“, malo nespretno, jer mislim da je to zadatak Grada i službi da odrade 
dokumentaciju za EU fondove. Ja se zahvaljujem svima onima koji ulažu trud vezano za te projekte i 
koji rade na njima, apsolutno nije lako, ali „odradili smo brojne aktivnosti po mjesnim odborima. 
Nastojali smo obuhvatiti sva naša naselja, u okviru raspoloživih resursa. „ Danas opet imamo u 
službenom dokumentu mjesne odbore koji ne postoje. Ja bih voljela znati koje su aktivnosti odrađene 
po mjesnim odborima, koje su to, koji ne postoje i tko je  odrađivao i koje su to aktivnosti i koja su to 
konkretna naselja i što su oni dobili i konkretno što je odrađeno? Recimo, u tom Izvješću, meni fali na 
ovu rečenicu mi fali koja su to naselja, koje su to konkretne mjere i tko je to odradio. Vjerojatno 
naravno Grad, Vi gradonačelniče, Vaše službe i sve to. Ali ljudi pitaju, neki možda gdje se nije odrađivalo 
i po nekim naseljima što je sada sa našim naseljima? Tako da, evo, ja bih voljela da se možda to 
konkretiziralo, jer meni je baš ta rečenica upala u oko, pogotovo „koje oduzimaju jako puno vremena 
u pripremi dokumentacije“,   pogotovo „brojne aktivnosti po mjesnim odborima“.   To je primjedba.  
        
 
Maksimilijan Jarec: 
 
Ja bih se nadovezao malo na vrijeme, vidim da se stalno poteže nekakva teza što se radilo prije, što se 
radi sada. Ja samo znam da se u poslijeratnim godinama u Zelini jako puno napravilo, što sam već rekao 
jedanput. Napravila se plinska mreža 240 kilometara, poslije u nekom vremenu se napravio prije Vas 
nogostup kroz grad Zelinu, a ja vidim da je sad u Kominu napravljen nogostup u nekih 700 metara u 
ovih osam godina vlasti. Stječemo dojam sa samohvalom da  prije Vas nije bio nitko. To je malo onak, 
ne baš ukusno, tak se izražavati. Postojale su političke stranke i prije Vas. Vi sad koristite liberalnu 
stranu, to je iz razloga toga što Hrvatska kao pobjednik nije napravila svoju povijest, zato sad vi, 
pobjednici bivšeg sistema vrlo dobro se uklapate u ovo liberalno doba koje je sad moderno, kao što 
vidimo u Zagrebu, pa tim liberalnim strankama koje mijenjate redovito se jako puno skriva što je u biti 



13 
 

protiv hrvatskih načela za koje su ljudi ginuli u našoj domovini. Svima nam bi trebala biti na prvom 
mjestu Hrvatska, onda znači sve dalje oko toga. A uz liberalnost se jako puno zla skriva.   
 
Darko Bistrički: 
 
Ovo nije imalo nikakve veze sa našom točkom dnevnog reda.  
 
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Gospodine Jarec, ja Vas lijepo molim da pažljivo pročitate izvješće, zapravo zapisnik s ove sjednice, pa 
da mi prstom pokažete kad sam ja to rekao da prijašnje vlasti nisu ništa napravile. Znači, pažljivije 
slušajte jer ja dobro znam što govorim. Ja sam samo rekao da prethodne vlasti nisu ništa povukle 
sredstava iz pretpristupnih fondova.  
 
Druga stvar, osvrnuo sam se na kritike da smo tek ove godine otkrili EU fondove što opet nije točno. 
Kolegica Jendriš me pozivala da govorim istinu, pa onda govorim istinu. Znači, EU fondovi se ovdje 
provode već dugi niz godina. Možda nisu bili ovako veliki iznosi, ali bilo je drugačije vrijeme, drugačiji 
natječaji i drugačije su bile prijave i drugačiji su bili iznosi. Prema tome služimo se EU fondovima.  
 
Gospođi Berulec sam ostao dužan odgovor; mjesni odbori; ispričavam se na nespretno sročenoj 
rečenici, tu je više bila naznaka da se radi o radovima  u mjestima, mjesni odbori su još davnih dana 
definirali popis potreba i to mi je nekako ostalo zato što i radim po tim zahtjevima mjesnih odbora. 
Naravno da se u međuvremenu pojavljuju novi zahtjevi, ali mogu reći da su još uvijek neki zahtjevi koji 
su sada u fazi rješavanja došli na red prema zahtjevima mjesnih odbora dok su još uvijek bili aktivni i 
legitimni.      
 
 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Osvrnula bih se samo na mjesne odbore, čudno da Vam u svim strateškim dokumentima pobjegnu ti 
mjesni odbori iz 2016. čiji sam član bila i ja. Molim Vas gradonačelniče, budite jednostavni, jasni i hrabri 
i recite – ja ću ukinuti mjesne odbore ili ću održati izbore za mjesne odbore. Točka. Ne znam zašto se 
igramo mačke i miša. 
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Tako će i biti. 
 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Kad?  
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Kad bude.  
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Zatvorena je rasprava, prijedlog Zaključka dat je na usvajanje. 
 
„Za“ donošenje Zaključka glasali su: 
DARKO BISTRIČKI, MARIO DUKARIĆ, ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ, 
RENATA KOBER, MARIJA KRALJ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK 

 
„Uzdržani“ su bili BRIGITTE BERULEC, MAKSIMILIJAN JAREC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK , JASNA 
NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ, MARICA REMENAR VICA SAMBOL 
 
Uz 9 glasova „za“ i 6 „uzdržanih“ Gradsko vijeće je donijelo  
 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
 Prihvaća se Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje od 01.07.2018. – 31.12.2018. godine. 
 

KLASA: 022-06/19-01/01 
URBROJ: 238/30-01/01-19-2 
 
 
 
 

Točka 5. 
Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za razdoblje 

01.01.2023. do 30.06.2023. 
 
 

Vlasta Kašnar, viša savjetnica za financije i proračun,  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, 
a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 

 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Mene zanimaju dvije stavke iz ovih rashoda za nabavu nefinancijske imovine.  

To je izmjena i dopuna glavnog projekta Aquapark Zelina 55.000 eura. Mene zanima koliko nas je 

ukupno do sada koštao taj projekt Aquaparka Zeline i da li je isti autor prvotnog projekta i ovog 

dopunskog projekta? 

I drugo što me zanima je zemljište u sklopu sportsko rekreacionog centra, mislim da je 48.000 eura, za 

koju je to namjenu, šta se tamo planira, koliko je to kvadrata zemljišta i tko su bivši vlasnici od kojih je 

to zemljište kupljeno?  Hvala. 

 

Hrvoje Košćec: 

Ja Vam ovako napamet ne mogu dati odgovor, odgovor možete dobiti pisanim putem.  
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Eva Jendriš Škrljak: 

A ovo za Aquapark? 

 

Hrvoje Košćec: 

Za Aquapark smo radili dopunu projekta da bi ga prilagodili potrebama natječaja objavljenog od strane 

Ministarstva turizma. Rađene su dvije krucijalne izmjene, jedna je bila prilagodba projekta za nZEB  

standard gradnje, gdje je zapravo nZEB standard bio nužan da bi se uopće projekt mogao prijaviti i taj 

projekt je radila ista tvrtka  koja je radila i glavni izvedbeni projekt, znači tvrtka Pulsar arhitektura iz 

Zagreba. 

I drugo; rađena su izvedbena rješenja za tzv. wellness  centar i restoran, i taj dio projekta je radio 

Gradečki projekt. Upravo zato da bi sve te troškove mogli prijaviti na natječaj da bi što više sredstava 

mogli povući iz EU fondova obzirom da je prvobitni koncept bio namijenjen više za EU investitora koji 

onda može prilagođavati projekt nekim svojim ciljevima  obzirom da smo mi prijavitelji ovog projekta i 

investitor, onda smo s ciljem što većeg iskorištenja tih sredstava radili te dopune.    

 

Eva Jendriš Škrljak: 

A koliko nas je koštao prvobitni projekt? 

 

Hrvoje Košćec:  

To ne znam napamet. 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Molim Vas da mi i to odgovorite. 

 

Hrvoje Košćeec: 

Nema problema. Sve Vam je javno objavljeno. Ako pogledate financijska izvješća, svi podaci su javno 

dostupni, svi podaci su bili na Gradskim vijećima i sada i prije… Sve je transparentno jer se vodi po 

projektu. Nema problema, dobiti ćete pismeni odgovor. 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Mene zanima ukupna cijena projekta. 

 

Rasprava je zatvorena, prijedlog Izvještaja je dat na glasovanje. 

„Za“ donošenje Izvještaja glasali su: 
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DARKO BISTRIČKI, MARIO DUKARIĆ, ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ, 
RENATA KOBER, MARIJA KRALJ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK 

 
„Uzdržani“ su bili: 
BRIGITTE BERULEC, MAKSIMILIJAN JAREC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK , JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ, 
MARICA REMENAR,  IVICA SAMBOL 
 
Uz 9 glasova „za“ i 6 „uzdržanih“ Gradsko vijeće je donijelo  
 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za razdoblje 01.01.2023. do 
30.06.2023. 

KLASA: 400-01/23-01/03 
URBROJ: 238-30-01/01-23-3 
 

Tekst Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za razdoblje 

01.01.2023. do 30.06.2023. nalazi se u prilogu ovog Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 

Točka 6. 
Donošenje Odluke o davanju mišljenja o Konačnom nacrtu Strategije razvoja Urbane aglomeracije 

Zagreb za razdoblje do kraja 2027. godine i Konačnom nacrtu Akcijskog plana Strategije razvoja 
Urbane aglomeracije Zagreb za razdoblje do kraja 2027. godine 

 
 

Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno – komunalne djelatnosti 
i zaštitu okoliša,  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Maksimilijan Jarec: 
 
Pošto se bavim uz svoj posao iznajmljivanjem apartmana, tu vidim turističke donacije od  30 i nešto 
tisuća eura, interesira me na šta se to odnosi točno?  
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Tema je Urbana aglomeracija Zagreb. 
 
 
Maksimilijan Jarec: 
 
Nismo bili sada na donacijama maloprije, nismo? Ja se ispričavam, onda budemo to kasnije. Ali mogu 
pitati kad sam već tu… 
 
Darko Bistrički: 
Može ako je vezano uz ovu točku. 
 
Maksimilijan Jarec: 
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Onda ćemo kasnije. 
 
 
Zatvorena je rasprava i prijedlog Odluke  je dat na glasovanje. 

„Za“ donošenje Odluke glasali su: 
DARKO BISTRIČKI, MARIO DUKARIĆ, ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ, 
RENATA KOBER, MARIJA KRALJ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK 

 
„Uzdržani“ su bili: 
BRIGITTE BERULEC, MAKSIMILIJAN JAREC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK , JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ, 
MARICA REMENAR, IVICA SAMBOL 
 
Uz 9 glasova „za“ i 6 „uzdržanih“ Gradsko vijeće je donijelo  

 
O D L U K U 

o davanju mišljenja 
o Konačnom nacrtu Strategije razvoja Urbane aglomeracije Zagreb 

za razdoblje do kraja 2027. godine 
i 

Konačnom nacrtu Akcijskog plana Strategije razvoja Urbane aglomeracije Zagreb 
za razdoblje do kraja 2027. godine 

 

Članak 1. 

Daje se pozitivno mišljenje na Konačni nacrt Strategije razvoja Urbane aglomeracije Zagreb za 

razdoblje do kraja 2027. godine i Konačni nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja Urbane 

aglomeracije Zagreb za razdoblje do kraja 2027. godine. 

Članak 2. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama“, službenom 

glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 

KLASA: 900-03/15-01/01 
URBROJ: 238-30-01/01-23-166 
 
 
 

Točka 7. 
Donošenje Odluke o sudjelovanju roditelja u cijeni programa u Dječjem vrtiću „Proljeće“ 

 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  
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ODLUKU 

o sudjelovanju roditelja u cijeni programa u Dječjem vrtiću „Proljeće“ 
 

Članak 1. 
 Cijena redovitog 10-satnog programa u Dječjem vrtiću „Proljeće“ Sv. Ivan Zelina utvrđuje se 
za korisnike usluga jaslica, odnosno vrtića u mjesečnom iznosu, kako slijedi: 

- za jedno (prvo) dijete smješteno u vrtić                                          -  90,00 eura 
- za drugo dijete smješteno u vrtić                                                     -  80,00 eura 
- za treće i svako sljedeće dijete smješteno u vrtić                          -  40,00 eura   
- za dijete samohranog roditelja                                                         -  60,00 eura  
- za dijete s teškoćama (tjelesnim, mentalnim, intelektualnim 

i osjetilnim oštećenjima, poremećajima autističnog spektra), 
utvrđenim rješenjem/nalazom/mišljenjem mjerodavnog tijela, 
neovisno o vremenu trajanja programa                                           - 20,00 eura 
 
Ukoliko su ispunjeni uvjeti po više kriterija iz stavka 1. ovog članka primjenjuje se samo 

jedan i to najpovoljniji za korisnika usluge. 
 
Cijena programa iz stavku 1. ovog članka dodatno se umanjuje u sljedećim slučajevima: 

- za vrijeme bolesti djeteta koja traje dulje od 14 dana, na temelju 
liječničke potvrde                                                                                  - 30%  

- za vrijeme godišnjeg odmora do 30 dana u kalendarskoj godini          - 50%.           
 

 
Članak 2. 

 Cijenu programa korisnici usluga uplaćuju  na račun (IBAN) Vrtića. 
 

Članak 3. 
 Stupanjem na snagu ove Odluke prestaje važiti Odluka o sudjelovanju roditelja u cijeni 
programa u Dječjem vrtiću „Proljeće“ („Zelinske novine“, br. 12/16). 
 

Članak 4. 
 Ova Odluka stupa na snagu dana 01. listopada 2023. godine, a objavit će se u „Zelinskim 
novinama“, službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
KLASA: 601-02/23-01/05 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 
 

Točka 8. 

Donošenje Odluke o sufinanciranju programa predškolskog odgoja i obrazovanja u dječjim vrtićima 

kojima Grad Sveti Ivan Zelina nije osnivač  

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  
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Odluku 

 o sufinanciranju programa predškolskog odgoja i obrazovanja u dječjim vrtićima kojima Grad Sveti 

Ivan Zelina nije osnivač  

  
Članak 1. 

Grad Sveti Ivan Zelina sufinancirat će redoviti 10-satni program predškolskog odgoja i obrazovanja 
te program za djecu s teškoćama neovisno o vremenu trajanja programa, u dječjim vrtićima kojima 
je vlasnik drugi grad odnosno općina te u dječjim vrtićima drugih osnivača (privatni vrtići), ukoliko je 
navedenim vrtićima, sukladno Zakonu o predškolskom odgoju i obrazovanju, izdano rješenje 
mjerodavnog tijela o početku obavljanja djelatnosti dječjeg vrtića.  
 

Članak 2. 
Sufinanciranje iz gradskog Proračuna za redoviti 10-satni program predškolskog odgoja i obrazovanja  
te za program djece s teškoćama neovisno o vremenu trajanja programa, iznosi kako slijedi: 

- za jedno (prvo) dijete smješteno u vrtić                                           -  230,00 eura 
- za drugo dijete smješteno u vrtić                                                       -  240,00 eura 
- za treće i svako sljedeće dijete smješteno u vrtić                           -  280,00 eura   
- za dijete samohranog roditelja                                                          -  260,00 eura  
- za dijete s teškoćama (tjelesnim, mentalnim, intelektualnim 

i osjetilnim oštećenjima, poremećajima autističnog spektra), 
utvrđenim rješenjem/nalazom/mišljenjem mjerodavnog tijela, 
neovisno o vremenu trajanja programa                                           - 305,00 eura 
 

Ukoliko su ispunjeni uvjeti za sufinanciranje po više kriterija iz stavka 1. ovog članka primjenjuje se 
samo jedan i to najpovoljniji za korisnika usluge. 
 

Članak 3. 
Temeljem  ove Odluke, pravo na sufinanciranje redovitog 10-satnog programa predškolskog odgoja 
i obrazovanja te programa za djecu s teškoćama neovisno o vremenu trajanja programa, ostvaruje 
se: 
1.ako dijete te oba roditelja, odnosno roditelj s kojim dijete živi, ima prebivalište na području Grada 
Svetog Ivana Zeline 
2.ako Grad Sveti Ivan Zelina ima svog predstavnika u upravnom vijeću vrtića. 
 
Točka 2. stavka 1. ovog članka odnosi se samo na privatne dječje vrtiće s područja Grada Svetog 
Ivana Zeline. 

Članak 4. 
Za ostvarivanje prava na sufinanciranje boravka u ustanovi iz članka 1. ove Odluke potrebno je 
priložiti: 

- uvjerenje o prebivalištu ili presliku osobnih iskaznica oba roditelja, odnosno roditelja s kojim 
dijete živi   

- uvjerenje o prebivalištu djeteta 
- potvrdu o boravku djeteta u dječjem vrtiću iz članka 1. ove Odluke 

 
Članak 5. 

Ostvarivanje prava na sufinanciranje boravka u ustanovi iz članka 1. ove Odluke regulirat će   se 
sporazumom o međusobnim pravima i obvezama između Grada Svetog Ivana Zeline i ustanove iz 
članka 1. ove Odluke, odnosno Zaključkom Gradonačelnika. 
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Sporazumom o međusobnim pravima i obvezama sa privatnim dječjim vrtićima s područja Grada 
Svetog Ivana Zeline regulirat će se najviši iznos učešća roditelja u ekonomskoj cijeni mjesečne 
naknade po djetetu. 

Članak 6. 
Ustanove iz članka 1. ove Odluke dostavljat će Gradu Svetom Ivanu Zelini do 10.-tog u mjesecu, za 
protekli mjesec, račun sa specificiranim korisnicima i njihovim adresama. 
 

Članak 7. 
Grad Sveti Ivan Zelina se obvezuje da će u roku od 15 dana, od dana ispostave računa iz članka 6. ove 
Odluke, uplatiti sredstva na račun (IBAN) ustanova iz članka 1. ove Odluke. 
 

Članak 8. 
Ovu Odluku provodit će Upravni odjel za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i ostale 
poslove Grada Svetog Ivana Zeline. 
 

 
Članak 9. 

Danom stupanja na snagu ove Odluke prestaje važiti Odluka o sufinanciranju programa predškolskog 
odgoja i obrazovanja u dječjim vrtićima kojima Grad Sveti Ivan Zelina nije osnivač („Zelinske novine“, 
br. 22/22). 
 

Članak 10. 
Ova Odluka stupa na snagu 01. listopada  2023. godine, a objavit će se u „Zelinskim novinama“, 
službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
KLASA: 601-02/23-01/06 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 

 

Točka 9. 

Donošenje Odluke o uključivanju u Program „Gradovi i općine-prijatelji djece“ 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

Jasna Novaković – Marković:  

Izuzetno mi je drago da smo konačno na točci dnevnog reda ovog Gradskog vijeća u ovom sazivu došli 

do ove odluke o uključivanju u akciju „grad,/općina - prijatelj djece“. Sve ovo što je pročelnica rekla 

stoji, naravno i ja bih samo kratko obzirom da sam predsjednica Društva naša djeca Sveti Ivan Zelina 

koje je prije godinu dana potaknulo inicijativu za uključivanje u ovu akciju. Što znači ta akcija „Grad – 

prijatelj djece“ ? Osim one počasne table koja je na svakom ulazu u grad koji je to dobio, to znači da se 

ukazuje da ta mjesta brinu i ulažu u odrastanje svojih najmlađih, da se sustavno ulaže u razvoj za 

izgradnju i sredine u kojoj žive djeca. Trenutno je u tu akciju uključeno 118 gradova i općina i kao što 

je rekla gospođa Branka 89 ih  je i dobilo tu počasnu titulu. Da bi neki grad postao Grad – prijatelj djece 

potrebno je ostvariti 80 % kriterija iz programa koji su Vam navedeni u materijalima. To je onih 10 

područja, od zdravlja, odgoja, obrazovanja, kulture, slobodnog vremena i ostale participacije, 

sudjelovanje djece u samom odlučivanju u lokalnoj zajednici i uključivanju, to znači da treba ispuniti 
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80% tih kriterija,   a sam program se provodi kroz ocjenjivače i moram Vam reći da taj proces nije nimalo 

jednostavan i da ovisi o cijeloj zajednici i takav proces obično traje do dvije godine. Eto, tako da je pred 

nama prilično ne malo lagan zadatak, da bi mogli ostvariti, da bi se mogli uključiti, jer nije to samo evo 

sad ćemo mi dobiti tu tablu i onda smo sve riješili.    

Zatvorena je rasprava, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  

 
ODLUKU  

o uključivanju u Program „Gradovi i općine-prijatelji djece“ 
 
 

Članak 1. 
Ovom Odlukom Grad Sveti Ivan Zelina  uključuje se u Program „Gradovi i općine – prijatelji djece“ 
kojeg na nacionalnoj razini operativno provode Savez društava „Naša djeca“ Hrvatske i Hrvatsko 
društvo za socijalnu i preventivnu pedijatriju. 
 

Članak 2. 
Sudjelovanjem u Programu ostvaruju se sljedeći ciljevi: 

- Unaprjeđenje i poboljšanje kvalitete života djece u Gradu Svetom Ivanu Zelini 

- Izdvajanje financijskih sredstava za djecu 

- Osiguranje dostupnih i kvalitetnih usluga za djecu i roditelje 
 
Naziv „Grad – prijatelj djece“ obvezujući je i počasni javni naziv dodijeljen Gradu od strane 
Koordinacijskog odbora Programa „Gradovi i općine – prijatelji djece“ na temelju ispunjenja 
propisanih uvjeta. Titula se dodjeljuje na trajanje od 5 godina s mogućnošću obnavljanja. 

Članak 3. 
U svrhu ispunjenje postavljenih ciljeva i provedbe Programa, Grad Sveti Ivan Zelina donijet će 
Zaključak o osnivanju Koordinacijskog odbora Programa Grad – prijatelj djece. 
 
Koordinacijski odbor je tijelo nadležno za koordiniranje aktivnostima prijave i kandidature Grada 
Svetog Ivana Zeline za dobivanje naziva Grad – prijatelj djece sukladno metodologiji prijave 
propisanoj u dokumentima Saveza društava „Naša djeca“ Hrvatske. 
 
Ovlašćuje se Gradonačelnik Grada Svetog Ivana Zeline za donošenje Zaključka iz stavka 1. ovog 
članka u roku od 30 dana od dana stupanja na snagu ove Odluke. 
 
 

Članak 4. 
Rok ispunjavanja uvjeta i podnošenja prijave za kandidaturu Grad – prijatelj djece je do rujna 2026. 
godine. 

 
Članak 5. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama“, službenom 
glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
KLASA: 004-02/23-01/02 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 
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Točka 10. 

Donošenje Odluke o osnivanju Dječjeg gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline  

 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje  

 

„Za“ donošenje Odluke glasali su: 

BRIGITTE BERULEC, DARKO BISTRIČKI, MARIO DUKARIĆ, ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC 
BUKAL, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, MLADEN JURIŠKOVIĆ, RENATA KOBER, MARIJA KRALJ, JASNA 
NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ, BERISLAV RATKAJEC, MARICA REMENAR, IVICA SAMBOL, ANICA 
TRCAK 

 

„Uzdržan“ je bio MAKSIMILIJAN JAREC 

Uz 14 glasova „za“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće je donijelo  

Odluku o osnivanju Dječjeg gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline  

 

KLASA: 004-02/23-01/01 

URBROJ: 238-30-01/01-23-2 

Tekst Odluke o osnivanju Dječjeg gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline nalazi se u prilogu ovog 

Zapisnika i njegov je sastavni dio.  

 

Sjednica je završila s radom u 20,40 sati. 

KLASA: 024-06/23-01/03 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 
 

 

 

 

ZAPISNIČAR: 
 
 

Sabrina Mužar - Hrnčić 
 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
GRADA SVETOG IVANA ZELINE: 

 
Darko Bistrički, struc,spec.ing.građ. 

 

 


